

is an amount equal to fifty percent of his/her average weekly insurable earnings in his/her qualifying weeks.'—*Mr. McCrossan*.

Motion No. 27—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 14 and substituting the following therefor:

“14. The said Act is further amended by adding thereto, immediately after section 140, the following section:

141. (1) Every claimant in receipt of benefits shall participate in a work project offered by the Minister or undertake job re-training to prepare him for re-integration into the work force.

(2) The number of hours per week to be spent by a claimant in the manner described by subsection (1) shall be the amount of weekly benefits paid to the claimant divided by his hourly wage at the last job in which he was employed before claiming benefits.”—*Mr. Lavoie*.

Motion No. 30—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by adding immediately after Clause 15 the following new Clause:

“15.1 Subsection 43(1) of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

“(1) Where a claimant is disqualified under section 40 or 41 from receiving benefits, the disqualification shall be for such weeks following his waiting period, not exceeding twelve, for which benefit would otherwise be payable as are determined by the Commission.”—*Mr. Clarke* (Vancouver Quadra).

Motion No. 31—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 16 and substituting the following therefor:

“16. This Act shall come into force immediately following a period in which the national unemployment rate has been at or below four per cent for twelve consecutive months.”—*Mr. Rodriguez*.

Whereupon the House resumed debate on motion numbered 1 of Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre),—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 1.

And debate continuing;

[At 5.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15(4)]

(Public Bills)

By unanimous consent, all Orders preceding No. 12 were allowed to stand.

pour cent de sa rémunération hebdomadaire assurable moyenne au cours de ses semaines de référence.»—*M. McCrossan*.

Motion n° 27—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en retranchant l'article 14, et en le remplaçant par ce qui suit:

«14. Ladite loi est en outre modifiée par l'insertion, immédiatement après l'article 140, de l'article suivant:

141. (1) Tout prestataire recevant des prestations doit participer à un projet de travaux offert par le Ministre ou suivre une nouvelle formation professionnelle pour se préparer à réintégrer la main-d'oeuvre active.

(2) Le nombre d'heures qu'un prestataire doit hebdomadairement consacrer à l'une des activités visées au paragraphe (1) s'obtient en divisant le chiffre des prestations hebdomadaires qui lui sont versées par celui du salaire horaire du dernier emploi qu'il a occupé avant de demander des prestations.»—*M. Lavoie*.

Motion n° 30—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en insérant, immédiatement après l'article 15, le nouvel article suivant:

«15.1 Le paragraphe 43(1) de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

«(1) Lorsqu'un prestataire est exclu du bénéfice des prestations, en vertu des articles 40 ou 41, il l'est pour une ou plusieurs des semaines qui suivent le délai de carence et qui lui donneraient sans cela le droit aux prestations. Le nombre de ces semaines, fixé par la Commission, ne doit pas dépasser douze.»—*M. Clarke* (Vancouver Quadra).

Motion n° 31—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en retranchant l'article 16, et en le remplaçant par ce qui suit:

«16. La présente loi entre en vigueur aussitôt après une période pendant laquelle le taux national de chômage a été de quatre pour cent ou moins pendant douze mois consécutifs.»—*M. Rodriguez*.

Sur ce, la Chambre reprend le débat sur la motion numéro 1 de M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre),—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 1.

Le débat se poursuit;

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Bills publics)

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 12 sont réservés.